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Προσπάθειες του ΟΣΕ για αποκατάσταση της
λειτουργίας της σήραγγας των Τεμπών

2024/12/03 09:35 στην κατηγορία ΣΙΔΗΡΟΔΡΟΜΟΣ

Για την κατάσταση που επικρατεί αυτή τη στιγμή στη σήραγγα και στο 
σιδηροδρομικό δίκτυο των Τεμπών μετά το πέρασμα της κακοκαιρίας Bora,
μίλησε ο Παναγιώτης Τερεζάκης, Διευθύνων Σύμβουλος του ΟΣΕ στην εκπομπή
Συνδέσεις του ΕΡΤΝews.

«Αυτή τη στιγμή έχει φύγει το μεγαλύτερο μέρος των νερών στη σήραγγα. Τώρα τα
συνεργεία έχουν ξεκινήσει να παίρνουν τη λάσπη και τα φερτά υλικά για να αρχίσει
να καθαρίζει τη γραμμή. Εν συνεχεία, θα πρέπει να πλυθούν με μάνικες, με νερό, όλο
να καθαρίσει η σήραγγα για να μπορέσει να δοθεί πάλι στην κυκλοφορία.

Ο προγραμματισμός μας είναι μέχρι το βράδυ να μπορέσουν να καθαρίσουν την μία
από τις δύο τροχιές ώστε να μπορέσουμε να αποκαταστήσουμε την κυκλοφορία με
μονή γραμμή.

Να περάσουν κυρίως πρώτα τα εμπορικά, γιατί έχει δημιουργηθεί θέμα στα δύο άκρα,
στην Αθήνα και στη Θεσσαλονίκη από μεγάλο αριθμό φορτίων που πρέπει να
διεκπεραιωθούν. Τη νύχτα που έρχεται θα ολοκληρώσουμε και τον καθαρισμό στη
δεύτερη τροχιά με σκοπό αύριο το πρωί να μπορούμε να δώσουμε την κυκλοφορία και
στις δύο τροχιές κανονικά να αποκαταστήσουμε πλήρως την κυκλοφορία», τόνισε ο
κ. Τερεζάκης.

Σήμερα η μονή γραμμή αναμένεται να ανοίξει μέχρι το βράδυ για εμπορικές
αμαξοστοιχίες, αν δεν προκύψει κάποιο ακραίο καιρικό φαινόμενο, ενώ από αύριο
στόχος είναι να πραγματοποιηθούν κανονικά τα δρομολόγια.
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